

ISPO Beijing 2021
第十七届亚洲运动用品与时尚展

2021年1月14-16日
中国国际展览中心(新馆)·北京
January 14-16, 2021
China International Exhibition Center (New Venue), Beijing
www.ispo.com.cn / www.ispo.com



关于延期举办 ISPO Beijing 2021 的公告

为进一步落实新型冠状病毒引发的肺炎疫情防控工作，切实把人民群众生命安全和身体健康放在第一位，根据北京市顺义区政府通过北京市顺义区公安分局传达的相关指示，自 2020 年 12 月 25 日起，北京市顺义区取消大型活动的举办。

因此，我司原定于 2021 年 1 月 14 日-16 日在北京中国国际展览中心(新馆)举办的第十七届亚洲运动用品与时尚展(“ISPO Beijing 2021”)不得予以延期，以最大限度地保障展商、观众及公众的身体健康与生命安全。延期后的具体调整方案将另行通知。

此次疫情再次发生及相关政府指示构成不可抗力，因为其是不能预见、不能避免并不能克服的客观情况。此外，在当前情况下举办展览会也是不合理的。

ISPO Beijing 已经开始与展商和观众取得联系并提供进一步信息。

如有任何疑问，请随时联系如下工作人员：

庞丹女士

邮箱：Veronica.Pang@mm-sh.com

慕尼黑展览(上海)有限公司
ISPO 中国团队
2020 年 12 月 26 日





Notice: ISPO Beijing 2021 has been postponed!

In order to further implement the prevention and control of pneumonia caused by the novel coronavirus (COVID-19), the people's lives and health are given top priority, according to the instructions of the Beijing Shunyi District Government via the Beijing Public Security Bureau Shunyi Branch, from December 25, 2020 on Shunyi District in Beijing has cancelled large-scale events.

Therefore ISPO Beijing, scheduled from 14 to 16 January 2021 at NCIEC Beijing, China has to be postponed, to protect the health and safety of our exhibitors and visitors, and the general public. Further information in relation to reschedule will be released separately.

The re-outbreak of this epidemic and related governmental instructions constitute force majeure, since they are objective circumstances which are unforeseeable, unavoidable and insurmountable. In addition, carrying out the show would also have been unreasonable under the current circumstances.

ISPO Beijing is in contact with exhibitors and visitors for further information, please contact

Ms. Jeanette Loos via Jeanette.Friedrich@messe-muenchen.de or

Ms. Veronica Pang via Veronica.Pang@mm-sh.com

Messe Muenchen Shanghai Co., Ltd.

ISPO China team

26th Dec 2020